
2. zápisnica zo zasadnutia OZ Bellova Ves 
dňa 14.02.2012 

 
 
Prítomní: Starosta obce: Anna Baloghová 
Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny 
Kontrolór obce: ospravedlnil sa 
Hostia: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 1. Zahájenie 
                2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 
                3. Odovzdanie listu OZ – petícia za vyhlásenie miestneho referenda na odvolanie  
                    starostky obce Bellova Ves 
                4. Diskusia poslancov 
                5. Uznesenie 
                6. Záver 
 
1. Zahájenie  
Starostka obce privítala poslancov a prítomných ľudí. 
Schválenie programu: 
     Hlasovanie:           za: p. Mgr. Majoroš                 proti: 0               zdržal sa: 0 
                                        p. Rajcsányiová 
                                        p. Dunajová-Spily 
                                        p. Rózsárová 
                                        p. Mgr. Kuchta 
 
2. Určenie zapisovateľa , overovateľov zápisnice 
Starostka obce určila zapisovateľku Líviu Rózsárovú, overovateľov zápisnice   
p. Rajcsányiovú  a Mgr. Kuchtu. 
Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí p. Rózsárová a p. Mgr. Majoroš. 
     Hlasovanie:          za: p. Mgr. Majoroš                 proti: 0              zdržal sa: 0 
                                       p. Rajcsányiová 
                                       p. Dunajová-Spily 
                                       p. Rózsárová 
                                       p. Mgr. Kuchta  
 
3. Odovzdanie listu OZ – petícia za vyhlásenie miestneho referenda na odvolanie starostky  
    obce Bellova Ves 
Starostka oboznámila poslancov, že obdržala list pre poslancov, zároveň aj petíciu. Dala im 
skontrolovať obálku. P. Mgr. Majoroš otvoril obálku. P. Mgr. Majoroš požiadal pani 
Morihlatkovú, keď chce byť pri referende v komisií, musí podať písomnú žiadosť.  
P. Mgr. Majoroš informoval ďalej poslancov, že preštudoval petičný zákon. Vysvetlil, že 
komisia musí byť najmenej 3 členná. Prihlásili sa všetci poslanci. Predseda komisie bude  
p. Mgr. Majoroš a navrhol zasadnutie OZ na 21.02.2012, kde by pripravili a vyhlásili dátum 
referenda, ďalej navrhol skontrolovať petíciu čím skôr, poslanci sa dohodli na 16.02.2012 (t.j. 
vo štvrtok). Požiadali starostku, aby pripravila zoznam stálych voličov v obci. Poslanci 
navrhovali  referendum spojiť s voľbami NR SR, ktoré sa uskutočnia 10.03.2012.   
P. Mgr. Majoroš odovzdal pani starostke vypracovaný návrh VZN o vyhlásení miestneho 
referenda. 



 
Komisia na prekontrolovanie správnosti petičných hárkov sa stretne  
dňa 16.02.2012 o 18,00 hodine. 
     Hlasovanie:         za: p. Mgr. Kuchta                  proti: 0              zdržal sa: 0 
                                      p. Mgr. Majoroš 
                                      p. Rajcsányiová 
                                      p. Rózsárová 
                                      p. Dunajová-Spily 
 
4. Diskusia poslancov 
P. Mgr. Kuchta požiadal pani starostku, aby na ďalšie zasadnutie pripravila dokumentáciu na 
verejné obstarávanie výmena okien a nákup nábytku.  
P. Mgr. Majoroš sa opýtal pani starostky, prečo alebo z čoho vyberala firmu na výmenu 
okien, lebo má informáciu, že bola daná ponuka z nižšou sumou o 2000 €. Povedal 
poslancom, že vypracuje návrh nariadenia obecného úradu  verejné obstarávanie, aj na 
zákazky s nízkou hodnotou, na výberové konania pred samotným prijatím zákazky. 
P. Mgr. Majoroš sa opýtal poslancov, či dostali  nájomnú zmluvu nebytových priestorov   
p. Bellu. Vysvetlil, že pred napísaním zmluvy prešiel zákony ohľadom nájomnej zmluvy, 
a pri nájme neexistuje skúšobná doba, upravil aj sumu nájmu a povedal, aby po podpísaní 
bola zverejnená na web stránke.  
P. Mgr. Majoroš sa vyjadril k web stránke – komentáre nezmenené na diskusné fórum 
                                                                     - požiadal pani starostku, aby odpovedala na  
                                                                       otázky, vraj tam nie je toho až tak veľa, aby sa na 
                                                                       to nedalo odpovedať. 
P. Mgr. Majoroš sa tiež opýtal - na januárové miestne šetrenie ohľadom budovy Jednota. 
P.starostka  odpovedala, že na miestnom šetrení sa zúčastnil aj zástupca Jednoty, do konca 
februára majú zabezpečiť budovu, aby sa tam niekto nezranil a následne ju odstrániť. 
P. Mgr. Majoroš opätovne žiada p. starostku, aby napísala list na hygienu, že je budova 
z azbestu.    
P. Mgr. Majoroš sa opýtal p. Dunajovej – Spily, že čo zistila na katastri v Dunajskej Strede. 
P. Dunajová -  Spily oboznámila prítomných, že na katastri je všetko v poriadku, oni 
nepátrajú ako je uznesenie napísané. 
Pani starostka vysvetlila, že firmu na okná vyberala podľa svojho presvedčenia, že je 
najlepšia. 
Stoličky vybrala podľa zistených informácií najlacnejšie z ponuky, ktoré budú dodané do 
konca týždňa. 
P. Mgr. Majoroš navrhol, aby pani starostka nemohla nakupovať do budúcna bez schválenia 
poslancov.  
Návrh na hlasovanie, aby sa nenakladalo s majetkom obce, okrem faktúry za elektriku, tel., 
FAX. 
     Hlasovanie:      za: p. Mgr. Kuchta                     proti: 0              zdržal sa: 0 
                                   p. Mgr. Majoroš 
                                   p. Rajcsányiová 
                                   p. Dunajová – Spily 
                                   p. Rózsárová   
  
 
 
 
 



P. Dunajová - Spily sa opýtala na rozpočet, ako je možné , že na web stránke bol 2x iný. 
P. starostka povedala, že prvý návrh bol daný na stránku pred informáciou z daňového úradu 
o prídelových daniach, nakoľko sa na zasadnutí dňa 08.12.2011 dohodlo, že počkáme na 
prognózu z daňového úradu, potom sa návrh na rozpočet zverejní. 
  
P. Kušnierová sa opýtala, ako sa robia výberové konania, keď vypracované bolo 21. januára, 
a podpísaná zmluva  bola už o 3 dni. 
P. starostka odpovedala, že to nie je tak. 
Tiež navrhla verejnú schôdzu v obci, aby pani starostka odpovedala na otázky občanov. 
P. Fischer sa opýtal pani starostky, či je teraz ochotná ukázať cenové ponuky na okná. Ona 
mu odpovedala, že môžu nahliadnuť zajtra ráno v úradných hodinách na obecnom úrade. 
 
 
Poslanci navrhli, aby bola vyhlásená verejná schôdza do 2 týždňov na deň 03.03.2012 
v kultúrnom dome s pani starostkou a s pánom kontrolórom obce. 
     Hlasovanie:          za: p. Rajcsányiová                       proti: 0                zdržal sa: 0 
                                       p. Dunajová – Spily 
                                       p. Rózsárová 
                                       p. Mgr. Kuchta 
                                       p. Mgr. Majoroš 
 
P. Morihlatková navrhla poslancom, aby sa dalo na obecnú web stránku elektronicko – 
informačná tabuľa, aby nemuseli hľadať v aktualitách, v komentároch opraviť páči sa mi -
nepáči sa mi, informácie aby boli v slovenskom jazyku. 
P. Morihlatková sa opýtala, ako sa mohli nakúpiť gastrolístky na pol roka, keď obec ide na 
provizórium. 
P. starostka odpovedala, preto lebo poplatok a doprava je lacnejšia, a provizórium nebol 
prekročený.  
-prečo nevisí faktúra  VO na web stránke, 
- na plnenie rozpočtu- ako je možné, že zamestnávateľ platí 80% na gastrolístky, 
p. starostka odpovedala, že to nie je tak. 
P. Mgr. Majoroš požiadal pani starostku na ďalšie zasadnutie pripraviť analýzu, koľko bolo 
čerpané za gastrolístky. 
P. Fischer navrhol poslancom, aby sa niekto zastavil na obecnom úrade a nahliadol na cenové 
ponuky. 
 
Záver, p. starostka poďakovala všetkým prítomným za účasť. 
  
 
Zapísala: Rózsárová 
 
Overovatelia: A. Rajcsányiová 
 
                       Mgr. D. Kuchta 
 
 
 
 
                                                                                                                       Anna Baloghová 
                                                                                                                          starosta obce  


